
                Zapisnik seje Sveta  zavoda  -  28. 9. 2023 
 
 
Prisotnost: (glej listo prisotnosti) 
Opravičeno odsotni: Mihaela Rakuša 
 
Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje. 

2. Predstavitev in sprejem Pedagoškega poročila za šol. l. 2022/2023. 

3. Predstavitev in sprejem LDN šole in vrtca za šol. L. 2023/24. 

5. Imenovanje kandidatov volilne komisije 

6. Pobude in predlogi. 

 
KT1) Ga. predsednica je pozdravila navzoče in prebrala zapisnik zadnje 
         seje SZ.  
          
          Člani SZ so zapisnik soglasno potrdili. 
 
KT2) Gospa Tanja Kvar je podala pedagoško poročilo za preteklo šolsko leto za   
          vrtec.( priloga) 
              
          Gospod ravnatelj je podal pedagoško poročilo za preteklo šolsko leto za šolo. 
          (priloga) 

Gospod ravnatelj je povedal, da  so bili učenci z zimsko šolo v naravi v 
Krajnski Gori zelo zadovoljni. V šoli imamo šolski sklad, kjer lahko donirajo 
sredstva, da lahko omogočimo vsem otrokom šolo v naravi.  
 

SKLEP: Pedagoško poročilo za šolo in vrtec za šol. l. 2022/2023 se soglasno     
            sprejme. ( priloga) 
 
KT3) Gospa Tanja Kvar je predstavila  LDN za vrtec. (priloga) 
         Ravnatelj je prestavil LDN za  šolo za šolsko leto 2023/24. ( priloga) 
 
 
SKLEP: LDN vrtca se soglasno sprejme. 
 
SKLEP: LDN šole se soglasno sprejme. 
 
 
              Težave se pojavljajo pri dragih prevozih za interesne dejavnost  (9.r. šport – 
plavanje).  Predlagali bomo, da bi jih vozili starši. Učenci so zelo zadovoljni s 
plavanjem, saj se izpopolnjujejo v tehniki plavanja.   
 
KT4) Ga. predsednica je predlagala razpis volitev predstavnika tehničnih delavcev v 
Svet zavoda OŠ Juršinci- priloga 
 
 
KT5) Gospod Dominik Tikvič je vprašal, ali šola res ne sodeluje z g. župnikom. 



          Ravnatelj je povedal, da ne ve, da ne bi sodeloval, saj  mu je poslal  vse 
urnike, da pa je večina urnika zapolnjenega do 14.10.    
 
Gospa Nina Čeh Hrga je izpostavila članek, ki je bil v časopisu Tednik, saj je zelo 
vznemirilo delavke vrtca. Ga. Polona Belak je povedala, da niso bili predloženi vsi 
podatki. Po seji smo na občino posredovali zahtevane podatke in po pregledu le teh 
so ugotovili, da je bila razporeditev otrok v skupine optimalna. 
 
Gospa Polona Berlak se je vsem delavkam vrtca zahvalila za sodelovanje pri vseh 
projektih.    
  
Zapisala:      Predsednica  SZ: 
Helena Bezjak         Helena Šoštarič 
 

          
                    


